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Rotterdam, 26 april 2024

Geacht College,

De Rotterdamse VVD blijft signalen ontvangen vanuit Nesselande over onveilige
verkeerssituaties in de wijk. Nu blijkt dat ook het verkeer rondom het
bedrijventerrein gelegen aan de Laan van Magisch Realisme regelmatig door
verkeersaso’s gebruikt wordt als vrijplaats om ongehinderd geluidsoverlast te
veroorzaken en te racen.

De Rotterdamse VVD zet zich al jaren in om verkeersaso’s in Rotterdam aan te
pakken. Onze Rotterdammers moeten rustig kunnen slapen en geen last hebben
van ronkende motoren en piepende banden. Daarom vinden wij het belangrijk dat
ook deze omgeving meegenomen gaat worden in de Verkeersaso Aanpak van de
stad om het woongenot van deze bewoners te verbeteren. Daarom hebben wij de
volgende vragen:

1. Heeft het college goed in kaart welke problemen de bewoners rondom het
bedrijventerrein en de Laan van Magisch Realisme ervaren op het gebied van
verkeersveiligheid?

2. Op welke manier gaat de wethouder de verkeersveiligheid van de huidige én
toekomstige bewoners waarborgen?

3. Op welke manier gaat de wethouder de verkeersaso’s aanpakken op en rond de
Laan van Magisch Realisme?

4. In hoeverre is het mogelijk om deze straat aan het zomeroffensief toe te voegen?

Ik kijk uit naar de spoedige beantwoording van de vragen.

Dieke van Groningen
De Rotterdamse VVD


